
证书编号：ISC-O-2021-0997

兹 证 明

江西顺达金属制品有限公司

统一社会信用代码：91360703058818016M
注册地址：江西省赣州市赣州开发区香港工业园北区紫荆路以北、纬一路以南、宝福以东 邮编: 341000
审核地址：江西省赣州市赣州开发区香港工业园北区紫荆路以北、纬一路以南、宝福以东 邮编: 341000

管理体系符合

GB/T45001-2020 / ISO45001：2018标准要求
认证范围：

不锈钢厨具、不锈钢压力锅（许可范围内）的设计开发和生产所涉及
场所的相关职业健康安全管理活动

发证日期：2021年 07月 09日
换发日期：2023年 07月 21日
有效期至：2024年 07月 08日

职业健康安全管理体系认证证书



Registration No. ISC-O-2021-0997

This is to certify that

Jiangxi Shunda Metal Products Co., Ltd

The social credit code：91360703058818016M

Registered Address: North of Zijing Road, south of Weiyi Road and east of Baofu, Hong Kong Industrial Park, Ganzhou

Development Zone, Ganzhou City, Jiangxi Province

Audit Address: North of Zijing Road, south of Weiyi Road and east of Baofu, Hong Kong Industrial Park, Ganzhou

Development Zone, Ganzhou City, Jiangxi Province

Which is in conformity with

GB/T45001-2020 / ISO45001：2018

This certificate covers the following scope of

Relevant occupational health and safety management activities of the places involved in the design and
development of stainless steel kitchenware and stainless steel pressure cooker (within the permitted scope)

Issue Date：2021-07-09

Change Date：2023-07-21

Expiration Date: 2024-07-08

Occupation Health Safety

Management System Certificate


